
 

 

Zápis č. 2/2015 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

 

Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  25. 2. 2015 od 10.00 hod 

     

Prítomní: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková , Ing. Ľubica Vondrová, Ing. Ivan Peschl, CSc.  

  prof. PhDr. Martin Šmatlák – riaditeľ 

 
 
Predsedníčka dozornej komisie privítala prítomných a otvorila 2. rokovanie dozornej komisie v roku 
2015. Prítomní sa jednomyseľne zhodli, že overovateľkou zápisu z tohto rokovania dozornej komisie 
bude Ľ. Vondrová. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I.  Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedajúca následne predniesla návrh programu rokovania. 

Návrh programu 

1. Určenie členov odborných komisií pre výzvy 2/2015 a 3/2015 

2. Pokračovanie v kontrolnej činnosti 

3. Rôzne 

2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I.  Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
 
Predsedajúca dala hlasovať o schválení účasti riaditeľa na tomto rokovaní dozornej komisie v zmysle 
čl. 6 ods. 10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 
3.11.2011 (ďalej len „rokovací poriadok“).  
 
UZNESENIE DK č. 3/2015 zo dňa 25.2.2015 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť riaditeľa na rokovaní 
dozornej komisie, pokiaľ dozorná komisia nerozhodne inak.  
 
3. HLASOVANIE 
ZA:  3  (I.  Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
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1. URČENIE ČLENOV ODBORNÝCH KOMISIÍ PRE VÝZVY 2/2015 A 3/2015 

V súlade s príslušnými ustanoveniami vnútorných predpisov Audiovizuálneho fondu riaditeľ 
predložil dozornej komisii informáciu o možnostiach účasti členov odborných komisií vo výzvach 
2/2015 a 3/2015. Kancelária fondu oslovila v tejto veci všetkých členov odborných komisií pre 
podprogramy 1.1 až 1.5 (výzva 2/2015) a pre program 2 (výzva 3/2015) vymenovaných radou, 
s výnimkou tých členov, ktorým sa ich funkčné obdobie skončí v priebehu obdobia hodnotenia 
žiadostí v aktuálnych výzvach. Z doručených odpovedí od jednotlivých členov odborných komisií 
kancelária fondu vypracovala písomný prehľad, ktorý riaditeľ predložil dozornej komisii. 

Z prehľadu vyplynulo, že v odborných komisiách pre podprogramy 1.1, 1.4, 1.5 a pre program 2 
nebude možné uskutočniť určenie členov odborných komisií žrebovaním, nakoľko počet 
disponibilných členov je rovnaký (v prípade komisie pre podprogram 1.4 ešte nižší), než je počet 
členov potrebných na hodnotenie žiadostí v zmysle štruktúry podpornej činnosti fondu na rok 
2015. Riaditeľ zároveň informoval členov dozornej komisie o tom, že na základe jeho návrhu a 
po konzultácii s predsedom rady následne predložil predseda rady návrh na prijatie rozhodnutia 
rady mimo jej rokovania (per rollam) na doplnenie odbornej komisie pre podprogram 1.4 
o kandidátov navrhnutých z tých členov, ktorí už pôsobia v iných odborných komisiách a so 
svojou účasťou v komisii pre podprogram 1.4 vyjadrili súhlas. 

Na základe predložených podkladov členovia dozornej komisie vzali na vedomie informáciu 
riaditeľa o zložení odborných komisií pre podprogramy 1.1, 1.4, 1.5 a pre program 2. Zároveň 
členovia dozornej komisie žrebovaním určili zloženie odborných komisií pre podprogramy 1.2 
a 1.3 vo výzve 2/2015. 

O priebehu a výsledkoch určenia členov odborných komisií pre výzvy 2/2015 a 3/2015 kancelária 
fondu následne zverejnila podrobnú informáciu na webovom sídle fondu. 

 

2. POKRAČOVANIE V KONTROLNEJ ČINNOSTI 

V súvislosti s pokračovaním kontrolnej činnosti dozorná komisia poverila riaditeľa fondu 
vyžiadať, resp. urgovať podklady ku kontrole prijímateľov finančných prostriedkov z fondu 
(kontrola použitia prostriedkov na projekt Môj pes Killer prijímateľom Mirafox, s.r.o.) a tiež 
podklady ku kontrole prispievateľov do fondu (UPC Broadband Slovakia, MAC TV s.r.o.). 

  

3. RÔZNE 

Riaditeľ informoval členov dozornej komisie o prezentácii fondu na zasadnutí výboru Národnej 
rady Slovenskej republiky pre kultúru a médiá, ktoré sa uskutočnilo 22. 1. 2015 s bodom 
programu „Správa o Audiovizuálnom fonde“ na základe iniciatívneho návrhu poslankyne Magdy 
Vášáryovej. Riaditeľ v tejto súvislosti informoval členov dozornej komisie o priebehu diskusie 
s členmi výboru aj o prijatom uznesení výboru. 

Členovia dozornej komisie následne diskutovali o problematike sledovania ekonomickej 
výkonnosti audiovizuálnej  kultúry a priemyslu v SR, pričom Ing. Peschl v tejto súvislosti 
odporučil, aby pri chýbajúcom kontinuálnom štatistickom sledovaní jednotlivých základných 
ekonomických ukazovateľov fond zvážil reálne možnosti, ako by mohol sledovať a vyhodnocovať 
vybraté ukazovatele aspoň na reprezentatívnej vzorke podporených projektov. Pre realizáciu 
tohto zámeru bude potrebné definovať, ktoré ekonomické ukazovatele by mohli byť predmetom 
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takéhoto reprezentatívneho výskumu. Tejto otázke sa môžu členovia dozornej komisie venovať 
na svojom nasledujúcom zasadnutí. 

V ďalšej diskusii sa členovia dozornej komisie venovali aj problematike kvalitatívneho 
posudzovania a vyhodnocovania výsledkov projektu po jeho dokončení a zhodnotenia 
dokončeného projektu po obsahovej stránke. Členovia dozornej komisie diskutovali aj o otázke  
možností kvalitatívneho posudzovania a vyhodnocovania efektivity poskytnutej podpory 
z fondu.  

Uvedené témy členovia dozornej komisie odporúčajú prediskutovať s radou fondu po 
vymenovaní jej šiestich členov na ďalšie funkčné obdobie. 

 

Nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční 9.4.2015 o 10.00 hod. v sídle fondu. 

 

Zapísala: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková 

Overovateľ zápisu:  Ing. Ľubica Vondrová 

 

Bratislava 25.2.2015 

 

JUDr. Ivana  M a g d o l e n o v á   J o r í k o v á  
predsedníčka dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu 

 


